
Zápis ze schůze Představenstva FIT++
dne 3. 12. 2024 v Praze

16:19 - Bára zahajuje schůzi.

Účast:
- Barbora Karlíková
- Stanislav Lepič
- Andrea Jeřábková
- Ondřej Štorc
- Štěpán Pechman
- Matyáš Rak (online)
- Matěj Široký
- Votěch Kopal
- Kryštof Machart
- David Kudláček
- Albert Havliček (online)

1. Schválení programu schůze

Bára uvádí program a oznamuje, že ho všichni přítomní obdrželi před zasedáním k
připomínkování.

Usnesení 11-01
Představenstvo FIT++ schvaluje program zasedání ve znění:

1. Schválení programu zasedání (typ: hlasování, čas: 1 minuta)
2. Schválení zápisu schůze z 22. 10. 2024 (typ: hlasování, čas: 1 minuta)
3. Zhodnocení proběhlých akcí (typ: diskuze, čas: 10 minut)

a. LAN párty
b. OSS
c. Clojure WS
d. Pub kvíz
e. EYWS

4. Update k nadcházejícím akcím (typ: diskuze, čas: 15 minut)
a. teambuilding
b. FIT Vánoce
c. FIT párty - FSP
d. Hello FIT - FSP

5. Update ke stanovám
6. Různé (typ: diskuze, čas: 15 minut)

4-0-0 Usnesení přijato
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2. Schválení zápisu schůze z 22. 10. 2024

Usnesení 11-02
Představenstvo FIT++ schvaluje Zápis ze schůze Představenstva 22. 10. 2024 ve znění
zaslaném členům Představenstva do emailu v 16:24.
4-0-0 Usnesení přijato

3. Zhodnocení proběhlých akcí

Bára uvádí bod a předává slovo Vojtovi k vyjádření o LAN Párty.

Vojta zhodnocuje akci jako povedenou. Účastníků bylo ~100, nevešli se ani do dvou
místností. ICT nedodalo televize, přestože byly přislíbeny. Ze začátku - první hodina -
byla hodně chaotická, lidi se valili do 1455 a nikdomoc nevěděl, kam s nimi. Lidé se
snažili najít volné místo skoro kdekoliv. Na patře v učebně TH:A-1442 stále probíhaly
BI-AAG a bohužel byly narušeny několika účastníky, kteří si mysleli, že je tam volno.
Učil Štěpán Plachý, vzal to naštěstí celkem ok. Vojta navrhuje akci zkrátit, ke konci
byla dlouhá a bylo mrtvo. Standa dodává, že ty 2 hodiny jsou hlavně na úklid, ale akce
klidně jenom do půlnoci napsaná být může. Stejně většina jede poslednímmetrem
domů. Rakmaty k televizi dodává, že posledně byla bez oznámení vypůjčená z 951.
Vojta souhlasí, že to udělali i letos, ale původní plán byl si půjčit dvě. Nově proběhl LOL
turnaj, který sklidil velký úspěch.

Vojta se zeptal zda je ok uspořádat další LAN Párty ještě tento semestr ve zkouškovém,
vzhledem k vysoké účasti na proběhlé akci. Bára navrhla termín prvního týdnu dalšího
semestru. Dál se musí zjistit zájem ze strany členů. Matěj k proběhlé LAN Párty
doplňuje, že se nepodařilo všechno vypít. Piva bylo 50 litrů, kofoly taky. Obojího zbylo
na konci akce cca 15 litrů, ale kofola se odtáčela na cestu. Například Red bully ale došly
úplně. Rakmaty doplňuje že rozdíl mezi 50 a 40 l kofoly je jenom 80 Kč. Příště by se
nejspíš vyplatilo 30 litrů piva a 50 litrů kofoly.

Bára pokračuje k bodu open study sessions, které ještě proběhnou zítra a příští týden.
Bára zhodnocuje, že OSS probíhají lehce chaoticky, není jasný organizátor. Standa
upřesňuje že prvních 5 plánovaných bylo, teď už je to z vlastní iniciativy a trochu bez
pomoci FIT++. Bára chválí, že peníze od FITu byly využity dobře a oceňuje iniciativu
organizace dalších instancí OSS bez pomoci - je hezké, že projekt žije a je o něj zájem.
V dalším semestru může být těžší najít lidi na organizaci OSS, ale třeba PA2 bymohlo
jít. Standa by to nechal otevřené, ale neřešil by to ihned.
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Clojure workshop -Matěj se hlásí že tam byl 20minut společně s 5 dalšíma lidma.
Workshop nebyl moc populární, pravděpodobně protože se jedná o hodně specifické
téma a čas nebyl ideální.

Bára uvádí PUBQ a předává slovo Vojtovi. Vojta zhodnocuje, že organizátoři působili
neangažovaně. Málokdo z FIT++ pomohl. Standa podotýká, že se akce původně
vymýšlela s jinou skupinou lidí ze SpoluPRACUJEME, a tento semestr je v jejich
organizačním týmu spousta nových lidí, což také mohlo mít vliv. Vojta upřesňuje že
ani z FIT++ nebylo moc angažovaných. Akce ale jinak proběhla v pořádku, zúčastnili
se zajímaví lidé. Standa doplňuje, že jsme dostali od ISC Hubu zdarma piva a jsme jim
vděční. Pro budoucí spolupráci se SpoluPRACUJEME ale navrhuje jiný typ akce,
protože pub quizů je hodně.

Bára na závěr zmiňuje workshop EY. Standa zhodnocuje akci úspěšně, cca 26 lidí.
Přednáška byla ok, spíš takový úvod, ale bylo tam několik hezkých příkladů.
Přednášku dělal Bohouš - absolvent FITu, a dostupná byla i Lenka, která je v EY náš
hlavní kontakt Spolupráci s EY vnímáme jako prospěšnou na obě strany a určitě máme
zájem pokračovat dál, každý semestr aspoň jednu akci.

4. Update k nadcházejícím akcím

Ve čtvrtek tento týden se koná team building, všem členům šel email. Zařizuje to
Marek, který teď ale byl týden v Japonsku. Standa se ptá na program, který z
komunikace nepůsobí uplně jasně. Marek taky s ničímmoc nepřichází, akci si vzal
hodně proaktivně, ale možná nevěděl moc co očekávat? Bára s Andy navrhuje speed
dating. Na Představenstvu pokračuje konverzace o různých hrách, buď jako návrhy na
zahrání, nebo jen jako sdílení dětského traumatu, kterým si zúčastnění v dětství
procházeli. Anžu přidává své Buben trauma, ale navrhuje že donese návrhy aktivit z
jedné další instituce, kde působí. Bára téma uzavírá, že Anžu to zachrání, Marek zařídí
nákup.

Bára otvírá FIT Vánoce, které mají už registrovanoumístnost a varnici. Grafika je
hotová. Kryštof informuje, že Instagram FITu už Vánoce přesdílel. Bára si dala za úkol
připravit akci na webu. Standa iteruje návrhy na program na akci. Rakmaty
upozorňuje, že ve skříni jsou zdobítka na perníky, které se dají použít. Bára uzavírá
bod s tím, že Vánoce má tedy na starost Matěj.

Bára uvádí bod dotací od ČVUT - FSP. Rakmaty podal FSP na FIT Párty. Ondra
oznamuje, že projekty se začnou vyhodnocovat v nejbližších týdnech. Standa podal
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žádost i na klubové mikiny na HelloFIT 2025. Budeme na ně i někdy potřebovat
grafiku. (nenápadněmrká na Kryštofa)

5. Update ke stanovám

Dokument byl okomentován, chtělo by to se nad ním sejít s povolanými lidi z SU a
zapracovat připomínky. Standa napíše co nejdřív legislativní komisi ohledně případné
schůzky a dodává, že na schůzce by měl být Albert nebo Štěpán, ti jsou ale zaměstnaní
(Albert Erasmus, Štěpán studium) a do ledna nemohou. Schůzku by udělal pak, s tím
že SU parlamentu by se návrh stanov poslal na lednové nebo únorové zasedání.
Navrhuje legislativce napsat až v půlce prosince nebo později, ať nepíšememoc
dopředu. Bára souhlasí.

Různé

Bára otvírá informováním o nové stránce na webu FIT++ “Přidej se k nám”.
Principielně se lehce změní layout navigační lišty. Text proběhl Představenstvem
několikrát a několikrát se ladil. Kryštof stránku zhodnocuje jako pěknou. Rakmaty
vzkazuje, že Bertík si šel půjčit běžky a nemůže se teď vyjádřit. Bára bod uzavírá s tím,
že se na Discordu v kanálu #pr-interní domluvíme o přístupových právech ke GitHub
skupině.
Standa zmiňuje, že jsme letos úspěšně vyčerpali PR rozpočet, ve kterém zbývá 10 Kč a
máme trička, samolepky a placky.

Štěpán se ptá v zájmu předávání procesů, kdo plánuje z momentálního Představenstva
kandidovat do příštího. Matyáš Rak s tím zatím počítá.

Standa upozorňuje, že musíme udělat do Vánoc ještě jedno Představenstvo za účelem
vyhlášení voleb a navrhuje, aby ti, kdo nekandidují, byli ve volební komisi. Štěpán
upozorňuje na volební řád, který říká, že člen volební komise nesmí být kandidát do
představenstva ani člen představenstva.

Bára se ptá, kdo sežene volební komisi. Standa navrhuje, aby ten, kdo vyhlašuje volby.
Bára souhlasí, že je to odpovědnost Představenstva. Standa upřesňuje, že je to
odpovědnost Předsedy.

Standa otevírá téma volební diskuze a navrhuje offline diskuzi. Ukazuje to na to, že si
lidé dokážou udělat čas a má to obecně mnohem vyšší kvalitu. Jedna z debat, co
probíhala, tak byla např. v horním patře Prostoru. Rakmaty oponuje, že v době voleb
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nebude v Praze. Standa navrhuje půjčit si sovu od KTI, tak jak to dělá senát a zkusit
debatu hybridně. Prosí Štěpána ať ji zařídí, ten však argumentuje, že nemá čas.

Bára vyhlásí volby do 20. Prosince. Rakmaty navrhuje sejít se 19. 12. Kdy bude akce FIT
Vánoce. Momentálně se tedy shání lidi do komise a kandidáti.

17:48 - Schůze ukončena
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